

正诚贷款保险公司网站声明

本声明为网站使用的条款，凡浏览本网站及相关网页的用户，均需接受以下声明。正诚贷款保险公司保留对该网页包含的信息和资料及其显示的条款和说明变更的权利。变更自公布时生效。您应当经常浏览本网站声明，以了解本网站政策的变化。最终的解释权归我公司所有。

建议您采用较为安全的方式（如在浏览器地址栏直接键入我公司网址或点击收藏夹内记录的正确网址）访问本网站。

• 权利声明：

——著作权声明：本网站的结构、网页设计、文字、图像和其它信息等所有内容，其著作权均属我公司所有。他方如需转载或以其它方式使用，必须取得我公司的许可，并在使用时注明来源和版权系我公司所有的标记。

——商标权声明：我公司对网站中的标志享有商业标示性权益，受法律保护。他人或他方未经许可不得修改、复制或以其它方式使用网站中商业标识。

• 免责声明：本网站提供的有关解释说明的内容等信息仅供参考。我公司不对因本网站资料全部或部分内容产生的或因依赖该资料而引致的任何损失承担任何责任，也不对任何因本网站提供的资料不充分、不完整或未能提供特定资料产生的任何损失承担任何责任。

• 隐私保密声明：我公司只会收集认为相关且有助于了解您贷款保险需要的个人资料，便于我公司的业务运营，不会用于非法活动。

Ginkgo Financial Services Limited Website Statement

This statement is about the terms and conditions of network use. All users who visit this website and related pages accept the following terms and conditions. Ginkgo Financial Services Limited reserves the right to change the information and materials contained in this website and the terms, conditions and descriptions displayed therein. The changes take effect upon publication. You should read the website announcement frequently to understand the change of the website policy. Our company reserves the right of final interpretation.

You are advised to use a safe way to visit this website (such as directly entering our company's web address in the browser address bar or clicking on the correct web address recorded in the favorites).

• Claims statement:

-- Copyright statement: the structure of this web site, web page design, text, images and other information, all content, the copyright of our company. If the other party needs to reprint or use in other ways, it must obtain our company's permission, and indicate the source and copyright of all marks of our company when using.

-- Declaration of trademark rights: our company enjoys the rights and interests of commercial labeling of the above marks and shall be protected by law. No other person or party may modify, copy or otherwise use the above commercial marks without permission.

• Disclaimer: the information provided on this website is for reference only. The company shall not be liable for any loss arising from or relying on the information provided by the website in whole or in part, nor shall we be liable for any loss arising from the insufficient, incomplete or failure to provide specific information provided by the website.

• Privacy and confidentiality statement: our company will only collect personal data that we think is relevant and helpful for understanding your loan insurance needs, so as to facilitate our business operation, and will not regard it as illegal activities.